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– Vi tar resultatene til
etterretning og har på
bakgrunn av det iverk-
satt arbeid med å evalu-
ere skolens tilbud og opp-
følging, uttaler virksom-
hetsleder Carl Gustav
Follestad ved Løten ung-
domsskole.

Han har ingen umiddelbar for-
klaring på Løtens svake resul-
tat for 2006.

– Det er svært mange forhold
og ulike faktorer som påvirker
resultatet. Forhold som du har
beskrevet i punktlisten din,
beskriver noen av disse, svarer
han og viser til Østlendingens

e-post med ti spørsmål stilt til
både ham, Trond Søberg og
Ingrid Sætren (se øvrige
saker).

– Det er ellers for tidlig å gi en
omfattende beskrivelse av hva
vi gjør, men naturlige tiltak vil
være økt samarbeid med hjem-
mene, fortsetter Follestad. 

– For å øke elevenes motiva-
sjon og mestring har skolen
også lagt til rette for en time-
plan hvor det gis en halv time
fysisk aktivitet hver dag de
dagene elevene ikke har gym.
Det er videre etablert et fag
som vi kaller «PTV» (program-
fag til valg). Intensjonen i dette
tilbudet er å legge til rette for
noe mer praktiske gjøremål en
time i uken, svarer   Carl Gus-
tav Follestad.

Resultatene tas 
til etterretning

gjennom blant annet utvik-
lingsprosjektet Skole2010. De
har lagt til rette med bygg og
nødvendige ressurser. Og inn-
holdsmessig følger vi jo nasjo-
nal læreplan og Kunnskapsløf-
tet. 
– Hva er det viktigste du
mener nå bør gjøres for å for-
bedre resultatene?

– En kan alltid stille spørs-
mål ved om skolen får nok res-
surser. Men det viktigste er at
vi nå spiller på lag og får til god
samhandling mellom skole, for-
eldre og politikere. Vi er godt
igang med å implementere
Kunnskapsløftet og digital
læringsplattform, og må få fort-
sette dette arbeidet, avslutter
Trond Søberg.
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